
 
 Bestyrelsesmøde – agenda og referat. 

Tirsdag den 6. Juni 2017 

 
Til stede: Claus Hjerrild, Michael Thygesen, Carsten Niebuhr, Heidi Hesselberg 

Referent: CN 

 

1.  Sidste referat: BM 2017.05.08 blev godkendt. 

 

2. Aktuel Økonomi: Kassebeholdning 75 tkr. 

 

3.0 Opgaver i Bestyrelsen 
 

Klassekampen 2/9 2017 

Vi arrrangerer KIDS Volley for kommunens elever i 2. og 3. klasse.  Møde tid/sted: Lillerød Hallerne kl. 07:15 

Bestyrelsen er back up på gennemførsel, som kræver 12 personer til afvikling + 2 til evtl. uddeling af goody bags. 

MT tjekker om Superbrugsen vil sponsorere frugt igen i år. 

CN har bekræftet engagementet overfor Klassekampens styregruppe. 

 

Kontingenter. 

3 restancer springer i fortsat øjnene af forskellige forståelige årsager. 

Det blev besluttet at nulstille disse og betragte spillerne som udmeldt, hvis de ikke betaler næste sæsons kontingent se-

nest på skæringsdato som er 15. september.  Klubbens kontingentopkrævninger udsendes medio august. 

 

Brugerrådet/Beachbanen/renovering/Selvstyrende Anlæg 

Vi er blevet opfordret til at fotografere og rapportere evt. fejl, mangler og skader på anlæg/udstyr/bygninger. Info sen-

des til Lars Jonsson fra Brugerrådet: Lars Jonsson, Hillerødvej 70, 3540 Lynge, Tlf: 40166016, lars@bronshojgaard.dk 

CH tjekker op på beachbanen og kontakter Jønne omkring snarlig brug af anlæg og udlevering af net. 

CH har tilbudt at net, bold og linier kan bo i hans carport. 

CH orienterede om Allerød Idræts Unions  (AIU) prioriteringsliste som også indeholder ønske til kommunen om Multi-

beachbane og Petanquebaner ved Lyngehallen. 

Intet nyt om ”Selvstyrende Anlæg” 

Fiduspokalen og ”Årets spiller” 

I forbindelse med sæsonafslutning den 9. maj blev Anker Elvius udnævnt til Årets spiller og Heinz Kristensen blev 

valgt til årets modtaget af Fiduspokalen.  Pokalerne er sendt til gravering (MT) 

Vi havde en superhyggelig aften hvor spillere kom helt fra Mexico (Karla Alonso) for at deltage.  

 

Allerød Ordningen 

- skal bare huskes til nædst år. 

 

Holdkaptajner og trænere. 

HH, Ole Holbæk og Jeppe Thingmand Holgersen er i dialog om næste sæsons TEEN hold. 

CN mindede om at der begyndte at komme TEEN’s fra KIDS holdet – i første omgang 3 piger førstkommende sæson. 

 

Rekruttering af nye spillere! 

CN informerede om at INTRO for KIDS var skud i gang.  Børn fra kommunens nuværende 1. og 2. klasser er blevet in-

viteret til at træne Klassekamp med os, de 4 tirsdage i juni. Invitationen er rundsendt via skolernes forældreintra samt 

sendt til LUI’s Hovedforening, facebook gruppen ”Liv i Lynge” og lokalavisen Allerød Nyt. 

 

 

 

 

 

 



 
Aktivitetskalender: 

18/8 Go’Nat Sport i Lyngehallen – CN og Jan Ankjær er tovholdere for arrangementet. 

19/8 Aktiv Fritid – MT og Jeppe Thingmand er tovholdere – MT har bestilt stand. Egne og LUI (fælles) folder. 

25/8 Lynge Byfest – vores foldere uddeles fra Hovedforeningens stand 

02/9 Klassekampen - CN og Jan Ankjær er tovholdere – bestyrelsen er back up. 

 

 

LUI på tværs og på toppen.  

- intet nyt siden sidst. 

 

Praktiske opgaver. 

MT har videregivet Vicks nøglechip til CN. 

CH tjekker om vi kan komme i betragtning til renovering af de stænger og net som passer til HAL1. 

 

3.1 Afsluttede opgaver. 
 

4. Hold, trænere, træningstider. 
CH skal til Weekend Halfordelingsmøde 24/6 sammen med Ole Holbæk, for at præsentere vore stævneønsker. 

Beach sæsonen forventes startet 20/6. Mix Motion har råderet over banen tirsdage fra 19:00 – 22:00 

Vi overvejer at udnævne 2 ”meteologer” med ansvar for tirsdagstræningens tid/placering og info via Holdsport. 

Beslutningen skal tages sidst på eftemiddagen, kl.: 18:00 

Enten: 19:00 på Beachbanen 

Eller:   20:00 i Lyngehallen. 

 

  

5. Turneringer og stævner 

24/9 Åbent DGI stævne i Vejby – mulighed for individuel tilmelding 

07/1 Åbent DGI stævne i Vejby (Nytårsstævnet)  – mulighed for individuel tilmelding 

CH arbejder på yderligere DGI Mix stævner i samarbejde med med de øvrige klubber. 

 

 

6. Aktiviteter 
 

7. Næste møde. 
Tirsdag den 8. august kl. 18:30 i Lyngehallens Café.   CN varslede muligt afbud pga ferie. 

 

8. Eventuelt – (kan behandles på næste møde) 

 
Det blev besluttet at vi skal vurdere mængden af ”tjanser” for den kommende sæson, dvs. behov og bemanding. 

Det blev også besluttet at spørge de enkelte voksenmedlemmer hvilke tjanser de hver især ville foretrække at løse. 

Vi skal også tage stilling til, hvordan vi informerer nye voksne medlemme, således at de fra begyndelsen er klar over at 

klubben forventer én årlig deltagelse i en praktisk opgave (tjans) til glæde for fællesskabet. 

 

Vi har tidligere snakket om at at gennemføre en spørgerunde blandt voksenspillerne, for st få en indikation af i hvilket 

omfang medlemmerne har lyst til stævnedeltagelse. 

 

HH mente at spørgerunderne kunne gennemføres via en funktion i Holdsport. 

- dette skal helt klart undersøges nærmere. 

 


